
P R O T O K Ó Ł 
 

z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 28 marca 2014 roku w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 1014, a zakończono o godz. 1330 . 
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100% (zgodnie z listą 

obecności). 

 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc  

2. Jan Ołdakowski  

3. Paweł Robert Staśczak 

4. Stanisław Maruszewski 

5. Mirosław Wojtkowski 

6. Michał Gąsowski  

7. Stanisław Stypułkowski 

8. Wojciech Ertman 

9. Sławomir Niemyjski 

10. Waldemar Turkowski  

11. Witold Moczydłowski 

12. Henryk Stypułkowski 

13. Grażyna Pieńkos 

14. Wiesław Wyszyński 

15. Andrzej Szymoniak 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Bogdan Zieliński - Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego  

2. Stanisław Bielski  - Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem 

3. Grosfeld Grzegorz - Z-ca Naczelnika Prewencji Komendy Powiatowej Policji w 

Wysokiem Mazowieckiem 

4. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 

5. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 

6. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 

Sołeckich, mieszkańcy gminy (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja Starosty Powiatu Wysokomazowieckiego i Dyrektora Szpitala 

w Wysokiem Mazowieckiem na temat rozwoju powiatu, z uwzględnieniem trwającej 

rozbudowy budynku szpitala i możliwości jego doposażenia. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Szepietowo w 

2013r. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

10. Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków na 

fundusz sołecki. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnej strategii integracji i rozwiązywania 

problemów społecznych na lata 2014 – 2020. 

12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szepietowie. 

13. Podjęcie uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

rok 2013. 

15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem 

lokalu użytkowego na okres powyżej 3 lat. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne wnioski i zapytania. 

19. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 

który powitał wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały.  
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  

Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Radny Wiesław Wyszyński. 

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o protokole z poprzedniej sesji została 

przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4.  Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5.  Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa.  

 Uwag do informacji nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
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 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja o pracy Burmistrza została przyjęta 

jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Przewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem porządku obrad jest 

informacja Starosty Powiatu Wysokomazowieckiego i Dyrektora Szpitala w Wysokiem 

Mazowieckiem na temat rozwoju powiatu, z uwzględnieniem trwającej rozbudowy budynku 

szpitala i możliwości jego doposażenia. Przewodniczący poprosił Pana Starostę o zabranie 

głosu. 

Zabrał głos Starosta Powiatu Wysokomazowieckiego Pan Bogdan Zieliński. „Bardzo 

serdecznie dziękuję Panu Przewodniczącemu – Moczydłowskiemu za możliwość wzięcia 

udziału w sesji, w punkcie właściwym tylko i wyłącznie dla powiatu. Punkt jest bardzo 

obszerny. Rozwój powiatu jest naprawdę imponujący, ale może skupie się na jednym 

aspekcie, a może nie tylko na jednym. Pozwólcie Państwo, że zacznę tak ogólnie. Zacznę od 

podziękowań dla Rady Miasta, dla Pana Burmistrza za to, że współpraca między samorządem 

powiatowym, a samorządem gminnym przebiega w zasadzie bez żadnych komplikacji. 

Ostatnio może - nie byłbym sobą, żebym tego nie powiedział, to co mi mocno leży na sercu, 

to przede wszystkim to, co tutaj w Szepietowie niektórzy starają się wprowadzić w życie, a 

mianowicie powołać do życia szkoły niepubliczne, szkoły średnie. Powiem szczerze, ja 

zawsze mówię wprost i uczciwie, nie będę tu owijał w bawełnę, że tego typu pomysłu w 

Szepietowie, które jest raptem 7 kilometrów od Wysokiego Mazowieckiego dla mnie, 

podkreślam, dla mnie, jest nie do końca jakąś przemyślaną strategia osób, które wpadły na 

taki pomysł. Ponieważ jako organ, który rejestruje szkoły niepubliczne miałem taką 

możliwość zapoznania się z tymi działaniami wcześniej niż inni. Powiem wprost, dla mnie 

założenie szkoły średniej w Szepietowie jest rzeczą, która nie jest chyba do końca 

przemyślana mówiąc dosyć łagodnie. Mamy w tej chwili dosyć duży niż demograficzny, 

Państwo to obserwujecie u siebie na pewno w szkołach podstawowych i w gimnazjach. My 

już u siebie widzimy to też w szkołach ponadgimnazjalnych. W tej chwili mamy taką 

sytuację, że jedna ze szkół na ternie powiatu, mianowicie chodzi mi tutaj o szkołę w 

Krzyżewo … . Chcemy to utrzymać, z uwagi na tradycję, jest to stuletnia szkoła, szkoła 

rolnicza, która bardzo mocno wpisała się w krajobraz tego rolnictwa, natomiast nabór do tej 

szkoły jest w zasadzie na poziomie jednego oddziału w roku. W tym roku zobaczymy jak to 

wyjdzie, ale być może, że do tego doprowadzimy, że w ogóle naboru nie będzie. Ta szkoła 

ma duże zasoby budynkowo – gruntowe, jest to ponad 4 hektary, oprócz tych gruntów 

zajętych pod szkołę. Jednak widać ten regres, jeżeli chodzi o kształcenie rolników.  Powiem 

tak, że rozumiem ambicje, natomiast uważam, że przy tym co się dzieje, jeżeli chodzi o 

wyniki matur - pije akurat do liceum ogólnokształcącego, gdzie wyniki matur w naszym 

ogólniaku naprawdę były na imponującym poziomie, ponieważ w roku ubiegłym są to 

pojedyncze przypadki kto nie zdał matury, więc poziom w tej szkole jest. Komunikacja tutaj 

do Wysokiego też nie jest gorsza, natomiast tworzenie tego typu placówki to jest coś takiego 

jakby ktoś wpadł na taki pomysł w Szepietowie i utworzył Państwu szkołę niepubliczną - 

jeden oddział gimnazjum. Wtedy stajemy wobec tego, co zrobić z nauczycielami z 

gimnazjum. Ja dlatego o tym mówię, ponieważ szkoły średnie są szkołami zarządzanymi 

przez starostę i zawsze mi leży to na sercu, aby ci którzy pracują mogli dalej to kontynuować.  

Dlatego też o tym mówię, bo to jest tu w Szepietowie, jest taka rzecz może nie najciekawsza, 

natomiast uważam to za stosowne aby to poruszyć. Nasze szkoły - to już w tej chwili 

zakończyliśmy wszelkie inwestycje… . Mamy w naszych szkołach średnich, przy ogólniaku i 

przy szkole zawodowej bazę sportową, nie odbiegającą od bazy sportowej w gminach, np. 

tutaj w Szepietowie. Nie można też mieć żadnych zastrzeżeń co do bazy dydaktycznej, na 

pewno i w większości szkół na ternie powiatu wysokomazowieckiego. Stąd też i budowa hali 

przy ogólniaku i boisk sportowych przy naszym ogólniaku i przy zespole szkól zawodowych. 

Nowoczesne kształcenie zawodowe przy CKP dzięki środkom unii europejskiej, to wszystko 
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robiliśmy dlatego aby nauczać dzieci, z tym, że jak już powiedziałem i chyba wszyscy 

zdajemy sobie z tego sprawę, że tych dzieci nam nie przybywa, a ubywa. Taka jest smutna 

rzeczywistość. To jest też smutna rzeczywistość również i dla organów powiatu, bo już 

wiemy że stracimy dwóch radnych, jeśli jest obecnie 19 radnych to od następnej kadencji 

będzie 17 członków, w związku z tym również przymierzam się do tego żeby zrobić pewne 

ruchy i przygotować dla powiatu pewne rozwiązania o czym Państwo dowiecie się w 

stosownym czasie. Natomiast z takich rzeczy ogólnych powiem, że wraca Sąd Rejonowy w 

Wysokiem Mazowieckie, po długiej batalii udało nam się go odbić z rąk „nieprzyjaciół”… . 

Nas wyprowadzono w pole z Sądem Rejonowym, mówię o tym nie bez kozery, ponieważ po 

prostu zostaliśmy oszukani najzwyczajniej w świecie. Spróbowano nas włączyć do struktury 

Sądu Rejonowego w Zambrowie przy „zielonym stoliku”, bo tak trzeba powiedzieć, bo 

wiadomo nasz powiat, jaki pogląd jest naszych mieszkańców przy każdych wyborach, to już 

o tym Państwu nie muszę mówić, bo Wy najlepiej o tym wiecie. I dostaliśmy czerwoną kartkę 

od władz rządzących, którzy sobie wymyślili, że nas sobie wpuszczą do powiatu dużo 

mniejszego. Zambrów, z całym szacunkiem dla Zambrowa nie mówię o nim źle, ale 

Zambrów mający swoje struktury w partii rządzącej na tyle silne, że po prostu zdołał nas 

ograć, przyznam się, ale tu jakby wpływu do końca starosta nie miał. Dlatego też 

przystąpiliśmy z całą mocą do kontrataku, który się powiódł. Najpierw stoczyliśmy taką bitwę 

w projekcie obywatelskim i też chciałbym podziękować mieszkańcom Szepietowa, bo 

podpisy były również i z gminy Szepietowo za tym żeby Sąd Rejonowy był w Wysokiem 

Mazowieckiem. Prezydent Komorowski zawetował tą ustawę, ona przeszła przez Sejm, 

Senat. Senat ja odrzucił, bo Platforma była przeciwko, ale w Sejmie mieliśmy taki układ, że 

wszyscy byli przeciwko Platformie, więc udało się ją uchwalić. Natomiast Prezydent 

Komorowski ją zawetował, Sejm nie zdążył odrzucić Veta. Ustawa trafiła jeszcze raz, 

natomiast Prezydent jako Prezydent wybierany w wyborach powszednich, więc sam wniósł 

projekt ustawy. W tym projekcie ustawy, zgodnie z nim nasz powiat by się nie łapał, 

mieliśmy takiego pecha, że brakowało nam spraw. Chociaż mamy generalnie bardzo dobrych 

ludzi, bo za mało spraw jest w sądzie, ale to też świadczy dobrze o naszym powiecie. No, ale 

udało się zmienić na tyle te warunki, że kształt ostateczny ustawy wyszedł z Sejmu i w tej 

chwili jest już do podpisu Prezydenta. Wszystkie znaki na niebie i na ziemi, również z 

Kancelarii Prezydenta mówią o tym, że ją podpisze i stanowi o tym, że ustawa została 

uchwalona na posiedzeniu Sejmu, po poprawkach Senatu, czyli 14 marca i my tam jesteśmy i 

wchodzi w życie trzy miesiące po upływie publikacji, czyli będzie to gdzieś na początku lipca 

i Minister Sprawiedliwości ma 6 miesięcy na wprowadzenie tych przepisów, czyli gdzieś na 

przełomie roku, czyli 1 stycznia 2015 r. powróci Sąd Rejonowy. Proszę Państwa, dlaczego 

walczyliśmy o ten sąd, walczyliśmy o ten Sąd bardzo mocno, ponieważ uważaliśmy że pewne 

poczynienia związane z tym rozpoczną się również inne różne rzeczy za tym idące, tj. już był 

przygotowany projekt w sprawie Prokuratury Rejonowej. Ja wiem, że my jako obywatele to 

do tych organów Sądów, Prokuratur tak sobie podchodzimy, natomiast bez tych rzeczy nie 

można mówić o strukturach powiatowych i dlatego o to bardzo mocno walczyliśmy i 

utrzymaliśmy tą przewagę nad pozostałymi, że wrócimy do tego… . Mówię o tym nie bez 

kozery, tego doświadczyliście Państwo, Posterunek Policji w Szepietowie został również 

zlikwidowany. Ja sądzę, że gdyby nie było Sądu, gdyby nie było Prokuratury pewnie i 

Komenda Powiatowa Policji byłaby również pod znakiem zapytania, a później i dalsze 

instytucje: Urząd Skarbowy, KRUS, ZUS, za tym, to wszystko jedno za drugim idzie, więc 

sami wiecie, że oddać palec to jest coś takiego, że wtedy każdy ciągnie w swoją stronę. 

Przecież powiat wysokomazowiecki jest trzecim powiatem pod względem wielkości, 

liczebności ludności w województwie podlaskim. Pierwsze to jest powiat Białystok, drugi to 

jest powiat sokólski i trzeci to jest powiat wysokomazowiecki i zaorywanie tego powiatu 

poprzez likwidacje instytucji państwowych to ma jakby pokazać miejsce w szeregu dla tych 

mieszkańców. Nie daliśmy się, za co też i Państwu dziękuję, że również to doceniliście. I 

sprawa dla której tu jesteśmy, przepraszam za zbyt długi wstęp, ale sprawa dla której tutaj 
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jesteśmy to jest funkcjonowanie Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem. Jesteśmy 

tutaj obecni z Panem Dyrektorem Panem Bielskim, gdyż dzięki jego zaangażowaniu i całej 

załogi od 2004 roku przez cały czas, jako dla powiatu, jest to dla nas istotne, nie przynosi nam 

strat. Tak więc jak i nam nie przynosi strat to oznacza, że możemy myśleć o rozwoju tego 

szpitala i o tym myślimy. Do końca roku 2016 szpitale w Polsce wszystkie mają się 

dostosować do rozporządzenie Ministra Zdrowia co do warunków technicznych jaki powinny 

odpowiadać szpitale. Dlatego też z uwagi na to, że szpital i jego przychody to głównie 

pochodzą z zabiegów, bo szpital w Wysokiem Mazowieckiem – to też jeszcze Państwu 

powiem, o czym może wszyscy nie do końca wiedzą, że szpital w Ciechanowcu wchodzi w 

skład szpitala w Wysokiem Mazowieckiem. Naszym głównym hitem, który nam przynosi 

pieniądze to są udziały z zabiegów i stąd nasza decyzja aby rozpocząć modernizację całego 

szpitala od bloku operacyjnego. I to Państwo możecie już obserwować, budynek stoi w 

całości, jeżeli chodzi o zewnątrz. W środku trwają roboty wykończeniowe. Całość środków i 

na tylko tą strukturę budynku – budynek nie jest mały, ale i nie jest duży – wartość kontraktu 

to jest 12,5 miliona złotych, bez różnych narzędzi medycznych. To jest naprawdę poważne 

wyzwanie. Powiat do tego przystąpił razem ze szpitalem, na tej zasadzie, że Powiat do tego 

dokłada interesu 6 milionów złotych w ciągu dwóch lat i szpital resztę brakującą kwotę, czyli 

ponad 6,5 miliona wykłada z własnej kasy. Trzeba też powiedzieć, że tam są potrzeby jeżeli 

chodzi o wyposażenie, bo co tam będzie, tam będzie centralna sterylizatornia, szpitalny 

oddział ratunkowy, sale zabiegowe są i właśnie blok operacyjny. Dlatego też z uwagi na to, że 

nasz szpital przyjmuje w ciągu roku około 20 tysięcy osób, tyle przewija się przez ten szpital, 

to jest naprawdę jedna trzecia powiatu. Powiat liczy nie całe 60 tysięcy osób.  Chcemy go 

maksymalnie doposażyć. Pan Dyrektor przedstawił dla Zarządu i Rady Powiatu pewną 

koncepcję jeśli chodzi o sfinansowanie zakupu tego sprzętu medycznego, ale w jeden sprzęt 

medyczny chcemy szczególnie ten szpital doposażać, to czego w tym szpitalu brakuje. Może 

nie tyle szpitalowi brakuje, co mieszkańcom naszego powiatu, którzy zgłaszają się do tego 

szpitala. Potrzebny jest tomograf komputerowy, tomograf przynajmniej 32 rządowy, tutaj Pan 

Dyrektor zabierze może później głos, jeśli chodzi o jego możliwości i parametry. Natomiast 

ja również ze swojej strony postanowiłem poprosić o pomoc w zakupie tego tomografu 

wszystkie jednostki samorządowe na terenie naszego powiatu. Dlatego też zrobiłem spotkanie 

4 listopada ubiegłego roku w Starostwie Powiatowym. Przybyli wszyscy burmistrzowie i 

wójtowie z terenu powiatu i zaproponowałem, dla wszystkich taki oto montaż finansowy 

zakupu tego tomografu, aby każdy z samorządów wszedł w zakup tego sprzętu. Szacujemy, 

że całkowity zakup tego sprzętu będzie wynosić 3 miliony złotych. Chcieliśmy pozyskać od 

miast i gmin z terenu powiatu 1,5 miliona złotych. W związku z tym podzieliliśmy te 1,5 

miliona złotych przez liczbę mieszkańców jaka znajduje się na terenie poszczególnej 

jednostki. Tutaj wiadomo najwięcej przypada ma miasto Wysokie Mazowieckie, które jest 

największa jednostką, więc 239.479 złotych, najmniejsza gmina, czyli gmina Kulesze 

Kościelne 82.529 zł i gmina Szepietowo, która jest pod względem ludności trzecią gminą i na 

tą gminę przypada 185.589 zł. I z takimi deklaracjami wójtowie wyszli, bo wiadomo, że 

listopad i do 15 listopada każdy wójt, burmistrz przedkłada radzie swoją propozycje budżetu. 

Tutaj z gminą Szepietowo, ja rozmawiałem z Panem Burmistrzem, Pan Burmistrz mi 

powiedział, że na tą chwilę jest ciężko, natomiast być może w ciągu roku w wyniku 

przetargów zostanie ta kwota uskrobana. Dlatego też ja korzystając z tego zwracam się do 

Państwa radnych Rady Miejskiej w Szepietowie o to aby tą brakującą kwotę znaleźć. Na 

chwilę obecną mamy potwierdzenia z gmin, i tak: miasto Wysokie Mazowieckie, gmina 

Ciechanowiec, gmina Czyżew, gmina Kobylin Borzymy, Kulesze Kościelne, Sokoły, gmina 

Wysokie Mazowieckie. Na obecną chwilę potwierdzeń jest brak z Nowych Piekut, Klukowo i 

Szepietowo, te trzy gminy jakby w sercu powiatu nie zadeklarowały tego udziału. Aby do 

końca powiedzieć jak to jest, kto był w szpitalu kiedykolwiek to wie do czego tomograf służy, 

a może nie do końca, może jeszcze nie wie, ale naprawdę to jest w tej chwili rzecz 

podstawowa przy diagnostyce. Ja powiem tak, że ogółem w szpitalu w Wysokiem 
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Mazowieckiem, żeby Państwu dać jakiś pogląd, na łóżkach ogółem przebywało ponad 8,5 

tysiąca pacjentów rocznie, z tego najwięcej z miasta Wysokie Mazowieckie 1.251, a z 

Szepietowa - Szepietowo jest na drugim miejscu z Szepietowa jest 1115 pacjentów, więc to 

jest argument, to są myślę też Państwa wyborcy, a do wyborów się zbliżamy. Jeżeli chodzi o 

porady specjalistyczne w poradach to tutaj miasto Wysokie Mazowieckie również przoduje, 

chodzi o porady specjalistyczne w naszym szpitalu rozliczane przez szpital, tutaj też jest 

ogółem 43.000 pacjentów przyjętych, z tego 7.698 z miasta Wysokie Mazowieckie, które 

tutaj prowadzi, a z gminy Szepietowo to jest też duża gmina 5.298 pacjentów, trzecia jest w 

tym rankingu gmina Czyżew 4.050 pacjentów. Czyli Państwo zobaczcie, ja nie mówię, że tu 

jest duże zagłębie chorobowe, ale rzeczywiście w tych statystykach widać ewidentnie, że 

gmina Szepietowo bardzo mocno korzysta z usług oferowanych przez szpital. I jeszcze jedna 

sprawa bardzo istotna, to jest nocna i świąteczna opieka zdrowotna, tj. od 18-ej do 7 rano w 

ciągu doby oraz soboty, niedziele, święta. Tutaj łącznie przez szpital przewionęło się 11,5 

tysiąca osób w ciągu roku, z tego najwięcej oczywiście z miasta Wysokie Mazowieckie tj. 

2802, później na drugim miejscu jest gmina Szepietowo 1740 pacjentów skorzystało z tych 

porad. Dlaczego Państwu te dane przekazuje, bo powiem szczerze z tego co Pan Dyrektor 

tutaj przygotował, te dane z powiatu z których widać ewidentnie potrzebę zakupu tego 

sprzętu. Sami wiedziecie drodzy Państwo ile ostatnio rzeczy odbywa się na naszych oczach u 

naszych sąsiadów, znajomych, rodziny, a również tutaj u nas samych. Dlatego też podstawą 

jest diagnostyka i ten tomograf komputerowy chcemy do szpitala w Wysokiem 

Mazowieckiem za wszelką cenę kupić, żeby nasi pacjenci z naszego powiatu nie musieli 

jeździć do Bielska, do Łomży, Białegostoku, a nawet do Zambrowa. Chcemy go również 

mieć u siebie i tutaj zwracam się jeszcze raz z taką gorącą i serdeczną prośbą do Państwa 

radnych oto aby jednak zwrócić na to uwagę i pochylić się nad tym problemem. Gmina 

Szepietowo jest zacną gminą, która ma bardzo piękną historię i wierzę, że bardzo piękną 

przyszłość. Natomiast proszę też o solidarność w tym żeby można było zrealizować tą 

inwestycję w szpitalu… Sami Państwo widzicie, że bez szpitala powiatowego, wszystkie 

instytucje są ważne i mniej ważne, ale chyba najważniejsze to jest aby był szpital powiatowy. 

Tutaj szpital, nie to że on generuje straty i musimy jakieś datki zebrać, nie my prosimy o 

środki, które posłużą rozwojowi tego szpitala z bezpośrednim przełożeniem na zdrowie 

mieszkańca z naszego powiatu.” 
 

 Następnie zabrał głos Dyrektor Ogólnego Szpitala Pan Stanisław Bielski: 

„Cieszę się, że mieszkańcy powiatu Wysokomazowieckiego, również i mieszkańcy miasta i 

gminy Szepietowo popierają nasz szpital, w którym są świadczenia zdrowotne. Ta statystyka 

przedstawiona przez Pana Starostę ona obrazuje skalę problemu, natomiast my z tym 

problemem chcemy się zmierzyć …  Naprawdę, nie chodzi o to żeby się pochwalić, tylko 

żeby mieć świadomość. Mamy bardzo przyzwoity i bardzo dobry szpital i szczególnie jakość 

świadczonych usług zdrowotnych. Nie musimy się jego wstydzić, ja nie wstydzę się tego, 

aczkolwiek wiem, że jest jeszcze wiele, wiele rzeczy do zrobienia. Oczywiście mamy 

trudności, borykamy się z trudnościami. Jeśli zbijemy te wszystkie cyfry porad 

specjalistycznych, ilość świątecznej opieki, izby przyjęć szpitala to rocznie jest około 70 

tysięcy pacjentów. Proszę podzielić przez 365 dni uwzględniając soboty, niedziele to już jest 

w setkach dziennie przewija się pacjentów przez szpital i to zorganizować oczywiście jest 

trudno. Staramy się aby poprawić organizację i wyjść naprzeciw pacjentom, ale są na pewno 

pewne uchybienia, wiele do zrobienia, staramy się to weryfikować i wyjść naprzeciw 

pacjentom. Skala 70 tysięcy osób, przez 12 miesięcy, naprawdę to jest duże wyzwanie. 

Dlaczego jesteśmy u Państwa, chcę Państwu powiedzieć, przyjmując jedocześnie oczywiście 

słowa krytyki, bo na pewno i takie się zdarzają. Jeśli chodzi o oddziały zabiegowe - tutaj Pan 

Starosta powiedział – tak to jest nasza domena, my jesteśmy z tego słynni. Nie obawiam się 

tego powiedzieć, 60% pacjentów oddziały urazowo-ortopedycznego to są pacjenci spoza 

powiatu wysokomazowieckiego, żeby utrzymywać ten poziom, pewną jakość, to po prostu 
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musimy też powalczyć o naszych pacjentów i pacjentów z poza powiatu. Oddział urazowo-

ortopedyczny na rok 2014 ma najwyższy kontrakt z Narodowego Funduszu Zdrowia spośród 

wszystkich oddziałów urazowo-ortopedycznych szpitali. Są trzy-cztery silne oddziały 

ortopedyczne, tj. Bielsk Podlaski, Hajnówka, Sokółka i czwarty jest oddział nasz w 

Wysokiem Mazowieckiem. My mamy najwyższy kontrakt, ten kontrakt to jest prawie 7 

milionów złotych, jednego oddziału. Jeśli chodzi o chirurgię ogólną mamy co do wielkości 

drugą wielkość kontraktu wszystkich szpitali powiatowych, przed nami jest Hajnówka to jest 

kwestia 20.000 zł przy kontrakcie na poziomie 4,5 miliona złotych. Również w porównaniu 

do innych powiatów i tutaj należy stwierdzić, że demografia swoje robi, liczba porodów nam 

spadała drastycznie, to nie mniej jednak mamy kontrakt dla oddziału noworodków, czyli 

porodów na poziomie 530.000 zł, to jest drugi kontrakt w województwie, pierwszy ma 

Sokółka w granicach 540.000 zł. Sokółka była pilotowym oddziałem porodów rodzinnych, 

która rozpoczynała wszelkie nowinki, jeśli chodzi o porody w województwie i dzisiaj 

jesteśmy na tym samym poziomie, mimo, że tych porodów nie jest dużo. Jeśli chodzi o 

oddział chorób wewnętrznych, to jest co do wielkości drugi kontrakt w województwie. 

Wielkość kontraktu 4.600.000zł, największy kontrakt ma Hajnówka 4.800.000 zł. Czyli na 

poziomie około 5 milionów złotych. Jeśli chodzi o szpital spośród wszystkich szpitali 

okręgowych, mając niewielką ilość poradni mamy kontrakt drugi co do wielkości po szpitalu 

hajnowskim, który jest generalnie największym szpitalem, on odbiega od wszystkich szpitali 

powiatowych to jest szpital mniej więcej czterokrotnie większym od naszego szpitala. My 

mamy mniej więcej około 5.000 m2 na którym mamy świadczenia, a Hajnówka ma około 

20.000 m2 wobec powyższego jest czterokrotnie większym szpitalem, a kontrakt nasz wynosi 

33 miliony, a Hajnówki 46 milionów, czyli kontrakt jest nie wiele większy, mimo, że 

dysponują czterokrotną siłą zasobów. I to wskazują cyfry, one odzwierciedlają, proszę 

Państwa nam nie dają pieniędzy, tylko to musi być pacjent, musi być usługa i dopiero fundusz 

płaci, tak więc te cyfry finansowe pokazują naszą pozycję szpitala w rankingu. Kolejna 

kwestia demografia, proszę Państwa tak jak demografia działa negatywnie na oświatę, to 

niestety wydłuża się okres życia, ludzie starsi chorują coraz więcej wobec powyższego. Tutaj 

jeśli chodzi o usługi zdrowotne będzie wzrost, pomimo, że będzie spadała ilość porodów 

natomiast to niewielkie kwoty kontraktów, a zdecydowanie wydłuża się okres życia, dziś 

kobiety mają średni wiek ponad 80 lat, mężczyźni 8 lat krótszy wobec powyższego, a między 

innymi choroba Alzheimera w 65 roku życia, czyli niektórzy nie doczekiwali się tych chorób 

ze względu na krótszy okres życia. W tej chwili tych chorób wieku starszego jest coraz 

więcej, wobec powyższego ta perspektywa istnienia szpitala jest niewspółmiernie ważna. Jeśli 

chodzi o tą inwestycję - nasz szpital jest najstarszym szpitalem w województwie podlaskim. 

Szpital został oddany do użytku w 1953 roku w październiku, spośród funkcjonujących jest to 

drugi szpital co do starości, gdyż 1 stycznia 1953 roku został uruchomiony szpital 

wojewódzki w Białymstoku. Wobec powyższego on technologicznie również jest dosyć 

przestarzały, stąd pewne decyzje co należy zrobić, decyzje nie uzupełniające, lecz 

wyprzedzające do przodu i tą inwestycją wyprzedzającą do przodu w szpitalu jest blok 

operacyjny, szpitalny odział ratunkowy i centralna sterylizatornia. Szpitalny blok operacyjny, 

to mówi się, że to jest takie serce szpitala, czyli tak jak dla organizmu najważniejsze jest 

serce, tak dla szpitala jest blok operacyjny. Państwo możecie zobaczyć ten budynek z 

zewnątrz, z zewnątrz to nie przedstawia żadnego wrażenia. Ci którzy byli w wewnątrz 

dopiero widzą co jest w środku. Mury to jest najmniejszy problem, jeśli chodzi o blok 

operacyjny, my wprowadzimy nowe technologie obsługi bloku operacyjnego, których szpital 

do tej pory nie miał, czyli to będzie blok operacyjny który będzie spełniał standardy 

europejskie i przepisy obecnie obowiązujące. Z tego tytułu zostanie uruchomiona centralna 

stacja gazów medycznych, to czego szpital nie ma, to jest rozprowadzenie gazów 

medycznych po szpitalu w systemie centralnym. To oczywiście pociąga za sobą 

przebudowanie linii elektrycznej, bo na dzień dzisiejszy szpital potrzebuje mocy 100 kW, a 

sam blok operacyjny potrzebuje 470 kW.  5.000 metrów budynku 100 kW, blok operacyjny to 
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jest 1800 metrów, budynek dwukrotnie mniejszy potrzebuje czterokrotnie więcej energii. To 

mówi o tym, że w środku tego budynku jest diametralnie inna technologia, tam jest 

klimatyzacja, wentylacja, nawiew laminarny, czyli na bloku operacyjnym jest powietrze 

czyste. Nawiew jest sterowany automatycznie z odpowiednią dawką powietrza 

pompowanego, dołem, góra - czystego w odpowiednią wilgotnością i odpowiednią 

temperaturą. Aby to wszystko obsłużyć są dwie centrale klimatyzacyjne. Jedna centrala 

obsługuje blok operacyjny, druga obsługuje szpitalny oddział ratunkowy, który też jest w tym 

standardzie… . Wobec powyższego już dzisiaj, ponieważ musieliśmy przebudować linie 

energetyczne i uzyskać nowe warunki i wybudować nowe stacje transformatorowe zasilania 

podstawowego i rezolutnego. Automatycznie to pociąga za sobą, że musimy kupić agregat 

prądotwórczy, bo ten który mamy zapewniający 100 kW nie jest wstanie zabezpieczyć nam 

zapotrzebowania. Tak więc ta inwestycja pociąga za sobą szereg innych uzupełnień, ale 

między innymi z uwagi na to będzie przebudowana również piętnastka, czyli linia średniego 

napięcia, czyli platforma powietrzna, która stanowiła dosyć dużą barierę dla lądowiska dla 

helikopterów, a chcemy aby lądowisko było przygotowane do nocnych lotów, a niestety linia 

średniego napięcia stanowiła tutaj bardzo poważną barierę. I w tej inwestycji Rejon 

Energetyczny przebuduje nam tą piętnastkę i schowa ją po prostu do ziemi, co stworzy nam 

dalszą możliwość w przyszłości wybudowania lądowiska…. . Wyposażenie tej inwestycji 

szacujemy na około 6.000.000 zł, czyli generalnie ta inwestycja będzie kosztowała około 19 

milionów złotych, w tym 6 milionów to jest dotacja z powiatu… . Stąd tu taka prośba aby 

zaangażować społeczeństwo aby nam pomogło, bo niestety nie jesteśmy w stanie wszystkiego 

udźwignąć. I wracam już króciutko do tomografu komputerowego. W tej chwili dwa szpitale 

powiatowe w województwie mają własne tomografy komputerowe, tj. szpital w 

Siemiatyczach i szpital w Zambrowie. Wszystkie inne jak się mówi, że jest tomograf w 

Bielsku Podlaskim, czy w innych szpitalach, to nie są tomografy tych szpitali tylko to są 

tomografy firm prywatnych, które wynajmują pomieszczenia w tych szpitalach, a szpital musi 

płacić tej firmie za wykonanie badania. My jesteśmy trzecim szpitalem, którzy będzie miał 

tomograf komputerowy. Rozwijamy się, mamy już potencjał do tego żeby już za dwa, trzy 

lata w naszym szpitalu również wykonywać operacje na kręgosłupie, bo w tej chwili mamy 

już opanowane stawy: biodrowy, kolanowy, barkowy, nadgarstkowy. Potencjał, którym 

dysponujemy - dysponujemy dosyć młodym zespołem lekarskim, dwie osoby ma doktorat 

nauk medycznych, dwie osoby zna biegle język angielski i jeździ na konferencje 

międzynarodowe. My dostajemy jako jeden z 10 szpitali w Polsce, tzn. na 10 miejsc dla 

Polski z tego my dostajemy dwa miejsca na Międzynawowe Konferencje w zakresie 

ortopedii, ona ostatnio była w Rio de Janeiro, w Brazylii. Tak więc nasz szpital jest tam 

gdzieś wysoko spostrzegany i dzięki temu, że dwóch lekarzy z doktoratem biegle zna język 

angielski to również jeździ na te konferencje i mogą się rozwijać i nic nie stoi na 

przeszkodzie, żeby za okres 2-3 lat aby w naszym szpitalu wykonywać zabiegi na 

kręgosłupie, do tego oczywiście trzeba mieć tą bazę. Stąd tomograf komputerowy 

niemniejszy niż 32 rzędowy, w tej chwili w tych szpitalikach powiatowych są 16 rzędowe, nie 

ma większej rzędowości. Czyli my chcemy tomograf mieć o co najmniej dwukrotnie większej 

dokładności diagnostycznej. Być może tak się zdarzy, że pojawi się w naszym szpitalu, jest 

taka szansa, możemy pozyskać nawet 64 rzędowy tomograf. Poza zabiegówką uważamy, że 

kwestie bardzo istotną dla naszego społeczeństwa jest kardiologia i neurologia, mówiąc 

krótko, zawały, cała naczyniówka i udary, żeby skutecznie, dobrze, szybko, zrobić badanie 

kardiologiczne tomografem komputerowym, to nie może to być tomograf skali 32 rzędów. 

Oczywiście na słabszej skali da zrobić się badanie, ale to nie będzie dokładne, wiarygodne. W 

tej chwili pacjenci po udarach przewożeni są do Białegostoku. Jeśli byłby na miejscu 

tomograf, w ciągu dwóch godzin od rozpoznania udaru pacjent trafi na właściwy poziom 

oddziału specjalistycznego, to w 80% następuje pełny odwrót sprawności fizycznej, ale dwie 

godziny czasu jest i żeby lepiej ten czas wykorzystać, to jeżeli jest pacjent z podejrzeniem 

udaru, to musi szybko trafić na tomograf i musi być to potwierdzone. Jeżeli będzie to już 
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potwierdzone, to spokojnie przy naszej organizacji, która już my w tej chwili posiadamy 

jesteśmy w stanie od momentu jeśli pogotowie na przykład stwierdzi u pacjenta udar w 

Ciechanowcu jeżeli będziemy mieli tomograf na miejscu to przewiezienie pacjenta z 

Ciechanowca do Mazowiecka na tomograf w ciągu dwóch godzin, ten pacjent trafi na oddział 

specjalistyczny to będzie miał 80% szans przywrócenia sprawności fizycznej przed udarem.  

Wobec powyższego chcemy wyprzedzić inne szpitale. Tomografu nie kupuje się na pięć lat, 

on będzie służył od 15 do 20 lat i on dzisiaj kupiony za 10 lat nie może mieć technologii 

wstecznej, za te 15 lat to może już być technologia przestarzała. Ale jeśli wydajemy 3 miliony 

złotych na sprzęt to ja nie mogę mieć w świadomości, że za rok ten sprzęt będzie 

technologicznie zacofany, przestarzały. Stad jak gdyby nasze takie podejście bardzo 

perspektywiczne, patrzące w przyszłości. Chcemy oczywiście, aby ten tomograf ułatwił 

jeszcze pewne rzeczy naszym pacjentom, a mianowicie badanie gastroskopowe, to jest 

prawdopodobnie bardzo nieprzyjemne badanie gastroskopowe, czy badanie kolonoskopowe. 

To jest endoskopia przewodu pokarmowego, gastroskopia od góry, a kolonoskopia od 

odbytnicy. Chcemy pozyskać aparat którym będzie można robić tzw. wirtualną gastroskopie i 

kolonoskopię, ale nie żeby zrobić zdjęcie, ależby to widzieć do tego trzeba mieć 

oprogramowanie 3D i my już jako szpital mamy to oprogramowanie 3D. Wobec powyższego 

chcielibyśmy, mając na względzie uciążliwość tych badań, kiedyś wprowadzić to jako 

badanie przesiewowe. Wiadomo, że każda osoba powyżej 50 roku życia powinna mieć 

zrobiona kolonoskopię, gastroskopię i po prostu jedyna niedogodność badania to jest poczucie 

wzdęcia, bo trzeba tam wpompować trochę powietrza. I wtedy mamy jak gdyby obraz 

badania profilaktycznego, przesiewowego i tych badań można robić sporo. I jeśli coś w tym 

badaniu się dopatrzy, bo nie będzie można tu pobrać materiału do badań, ani rezonans ani 

tomografia nie dają takiej możliwości tylko w tych sytuacjach. Tych pacjentów, gdy zostanie 

stwierdzone, że coś tam, że jest nie tak, zostaną skierowani na gastroskopię, czy 

kolonoskopię. Stad też nasz takie podejście, które jest szersze, tutaj Państwu sporo czasu 

zajmujemy, ale nie ma takiej sposobności, byśmy spotykali się raz, albo dwa razy do roku 

żeby przedstawić pewne problemy. To naprawdę ułatwi i zabezpieczy nam rozwój. Co 

siódmy pacjent z Szepietowa był w szpitalny, więc statystycznie spośród osób siedzących to 

na tej sali kilka osób co najmniej korzystało z jego usług. Tam jeszcze, jeśli chodzi o kwestie 

nowotworowe, to się rozwija niestety, tomografia daje możliwość rozpoznania. Tomograf 

skali powyżej 32 rzędowego daje możliwość zrobienia skanu w ciągu 25 sekund. Kiedyś to 

badanie trwało kilkadziesiąt minut. Tomograf chcemy kupić z 5-cio letnią gwarancją, koszt 

serwisu tomografu rocznie to około 300.000 zł, na serwis trzeba wydać dużo pieniędzy. 

Natomiast chcemy kupić to z 5-cio letnią gwarancją z pełnym serwisem, bez kosztów 

serwisu, a między innymi daje to możliwość wypatrzenie jego wad. Czyli robimy tyle ile się 

da, a jeżeli coś siądzie to będą musieli wymienić, lub wstawić nowy. Szeroko to może 

przedstawiłem, zająłem sporo czasu, ale chciałem się podzielić z Państwem informacją, 

Dziękuję.” 
 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady podziękował za zabranie głosu i stwierdził, że „temat ten na 

pewno będzie wracał na posiedzeniach komisji i będziemy się zastanawiać, w tej chwili nic 

nie możemy złożyć żadnych deklaracji. Ja tylko według swoich obliczeń zauważyłem, że to 

jest około 25 zł na głowę mieszkańca statystyczną naszego mieszkańca z naszej gminy, 

żebyśmy takową pomoc udzielili w wysokości proponowanej właśnie przez Pana Starostę i 

Pana Dyrektora.” 

Burmistrz wyjaśnił, że „Pan Starosta rzeczywiście zaprosił nas, to było nawet przed 15 

listopada, bo 15 listopada mija termin złożenia budżetu, no i słusznie, też jest 

samorządowcem. Jak się włoży do projektu budżetu to jest szansa, że to się da uchwalić. Z 

tym, że w naszym przypadku, ja zresztą na tym spotkaniu powiedziałem dla Pana Starosty, z 

resztą telefonicznie rozmawialiśmy. Ja tak czasem mam takie stanowisko, że czasem lepiej 
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zaskoczyć niż rozczarować. Więc w ubiegłym roku mieliśmy taką trudną sytuację na dzień 15 

listopada, że nasz budżet nie zawierał ani złotówki na inwestycje. A dlaczego - Pan Minister 

Finansów robi różne pociągnięcia, ruchy. Naszej gminie została obcięta subwencja o 1 milion 

200 tys. złotych i wchodząc w nowy rok byłem przerażony, czy w ogóle cokolwiek będę 

mógł zrobić poza wydatkami bieżącymi. Z tym, że miałem taką cichą nadzieję, że z 

oszczędności na koniec roku coś się da wyskrobać. No i wyskrobaliśmy w granicach 1 

miliona 118 zł złotych. To wyszło z rachunków, generalnie to to co nam urzędy skarbowe 

przekazały, bo wiadomo, że nie z subwencji i z tych wszystkich oszczędności, które w 

wyniku przetargów mogliśmy wykonać. Mogliśmy ten głód jakoś trochę zasycić, bo 

wiadomo, jak jest 15 radnych to każdy chce coś tam jeszcze na sam koniec zrobić. Jest 

jeszcze jakaś pewna szansa, tylko Panie Starosto jest taka prośba, nie wiem jak rada do tego 

podejdzie, ja muszę przetargi pokończyć. Mam jeszcze pewien zaskórniak, mamy taki jeszcze 

jeden projekt złożony, wyjdzie, nie wyjdzie chodzi o docieplenia do Urzędu 

Marszałkowskiego do RPO. Jak nie wyjdzie, to na pewno nie rzucimy kamieniem. Trzeba tak 

uczciwie powiedzieć, bo nikt nie prowadzi takiej polityki przeciw starostwu, czy przeciw 

powiatowi polityki destrukcyjnej. Z resztą to w drogach jakby to policzyć to jeszcze dziś 

spłacamy ponad 700.000 złotych kredytów różnych. No myślę, że nawet te 100.000 zł nawet 

w tym najczarniejszym scenariuszu na pomoc my ją zwracamy też. Nie wiem jakie tam macie 

zamierzenia, to taki najgorszy scenariusz, ale jest to przewidziane. No tak dostaliśmy, 

oddajemy. Mam nadzieję, że jak będzie coś to zaproponuję, może to nie będzie taka kwota, 

która się wymienia, no bo inaczej to trzeba się kredytować. Na razie będę się starał z 

oszczędności coś wygospodarować, oczywiście po zatwierdzeniu przez radę. Na dzisiaj tyle 

mogę powiedzieć, nie zmieniłem zdania od ostatniej rozmowy telefonicznej. Jeżeli się w 

tamtym roku pojawiła, być może że i w tym, w połowie roku będziemy coś, może gdy 

będziemy robić sesję tą przyjmującą sprawozdanie. Pod koniec maja pewnie trzeba będzie ją 

zrobić.    
 

Ad.8. Z wnioskiem w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków wystąpił kierownik ZWKiO - Mirosław Wysocki, który 

poinformował, że z dniem 25 kwietnia kończy nam się okres obowiązywania taryf dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. W związku z tym 

zakład przeanalizował koszty dostawy wody za rok 2013 i na podstawie tych kosztów zostały 

przygotowane propozycje cen. W związku z powyższym proponuje się podwyżkę ceny wody 

o 5 groszy, czyli na kwotę 2,25 netto 1 m2 i ścieki 0,15 groszy, czyli na kwotę 3,30 za 1 m2. 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 6 radnych wstrzymało się od głosu. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXVIII/196/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.7.  Informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Szepietowo w 

2013 r. złożył Z-ca Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w 

Wysokiem Mazowieckiem Pan Grzegorz Grosfeld. 

(informacja dołączona do protokołu) 

Dyskusji nie było. 
 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

wystąpił Burmistrz - Stanisław Roch Wyszyński, który zapoznał z objaśnieniami 

proponowanych zmian. 

Dyskusji nie było 
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Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVIII/197/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy środków na fundusz sołecki wystąpił Burmistrz - Stanisław Roch Wyszyński, 

który wyjaśnił, że fundusz sołecki wyłaniamy w gminie po raz piąty. Ponadto poinformował, 

ze została zmieniona ustawa o funduszu sołeckim i obecnie nie musimy co roku podejmować 

uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków na fundusz sołecki. Dotąd 

będzie to kontynuowane dopóki rada nie podejmie uchwały w sprawie nie wyodrębniania. 

Ponadto możemy otrzymać zwrot nawet 40% środków, dotychczas było 30%. Będzie też 

można pewne działania grupować, kilka wsi może wspólną inwestycję zrealizować.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVIII/198/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia gminnej strategii integracji 

i rozwiązywania problemów społecznych na lata 2014-2020 wystąpiła Kierownik Miejsko -

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Wanda Bogucka. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVIII/199/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.12. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Szepietowie złożyła Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Wanda Bogucka. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 

Ad.13. Z wnioskiem o podjęcie uchwałę zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zapoznał Przewodniczący 

Rady, który wyjaśnił, że taka uchwała była podejmowana na poprzedniej sesji, niestety 

wkradł się do tej uchwały błąd, uchwała została wysłana z błędem i należy ją poprawić, co w 

tej chwili czynimy. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XXVIII/200/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.14. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

rok 2013 złożył Sekretarz Gminy Ryszard Grodzki, który wyjaśnił, że gmina proponuje i 

ogłasza konkursy na trzy obszary, które można realizować, tj. wspieranie i upowszechnianie 

kultury fizycznej i sportu, przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym, 

działania wspomagające dla wspólnot i społeczności lokalnej. Na dwa obszary jest odzew, są 

zgłoszone oferty, tj. wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu, przeciwdziałanie 

uzależnieniom i patologiom społecznym. Na sport zawsze składa ofertę Klub Sportowy 

Sparta 1951 i on realizuje to zadanie dla czterech grup wiekowych. Drugim obszarem to jest 

przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym, tutaj składa ofertę Klub Rodzin 

Abstynenckich w Wysokiem Mazowieckiem, który organizuje zajęcia dla rodzin i 

bezpośrednio uzależnionych osób. 

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem sprawozdania głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 

Ad.15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii złożył Sekretarz Gminy - Ryszard Grodzki - 

Przewodniczący Gminnej Komisji ds. Przeciwdziałania Alkoholizmowi, który poinformował, 

program realizowany był przez: Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, przy pomocy Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz 

Gminnego Ośrodka Kultury; publicznego gimnazjum oraz szkół podstawowych z terenu 

gminy Szepietowo;  Klubu Rodzin Abstynenckich „Łabędź” w Wysokiem Mazowieckiem. 

Program w swych założeniach zakładał  przeciwdziałanie alkoholizmowi, narkomanii i 

usuwanie ich następstw, a także zapobieganie patologiom społecznym związanym z 

nadużywaniem używek.    

(sprawozdanie dołączone do protokołu) 

Dyskusji nie było. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przejęciem sprawozdania głosowało 15 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 

Ad.16. Z wnioskiem o podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w najem lokalu użytkowego na okres powyżej 3 lat zapoznał Burmistrz Stanisław 

Roch Wyszyński, który poinformował, że z dniem 1 grudnia zrezygnował, z bycia lekarzem 

rodzinnym Pan Jan Naręgowski. Ponieważ ta praktyka lekarska jest prowadzona w budynku 

komunalnym, wobec tego pojawił się nowy lekarz, jest to w tej chwili Pani Anna 

Chludzińska, która pochodzi z Szepietowa. I w tej sytuacji należałoby udostępnić lokal 

użytkowy. Jako Burmistrz mogę zawrzeć umowę na 3 lata, bo tak zezwala ustawa o 

samorządzie gminnym, a powyżej 3 lat musi być zgoda rady.  

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinia Komisji oraz projektem uchwały. 
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 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 12 

radnych (3 radnych opuściło salę obrad), za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(uchwała Nr XXVIII/201/14 dołączona do protokołu) 

 

Ad.17. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.18. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Pan Paweł Staśczak stwierdził, że „mogłem swoje pytanie zadać na interpelacjach, 

ale ze względu na zaproszonych zacnych gości nie chciałem tutaj wchodzić wcześniej aby 

nie przedłużać. Moje pytanie dotyczy: ponieważ jestem mieszkańcem ulicy Kolejowej w 

Szepietowie, dotyczy ulicy Kolejowej, konkretnie nawierzchni. O ile mi wiadomo, Pan 

Przewodniczący może mnie wyprowadzi z błędu, w zadaniach inwestycyjnych na 2014 r. 

jest zapisane przebudowa drogi Średnica Pawłowięta, tj. 170.000 zł, to prawdopodobnie 

będzie przełożone na nawierzchnie na ulicy Kolejowej, tak?”  

- Burmistrz stwierdził, że „nie”. 

- Radny Pan Paweł Staśczak - „źle zrozumiałem wobec tego, ale moje pytanie dotyczy 

zwrócenia uwagi na powierzchnię, ponieważ jest w kilku miejscach po przepustach są tak 

zwane nie naturalne w cudzysłowiu progi zwalniające. W tej chwili na tej ulicy ruch jest 

bardzo zmożone ze względu na samochody ciężarowe i w kilku miejscach jest to uciążliwe 

dla mieszkańców mieszkających przy tej ulicy, jak również dla samochodów osobowych 

przejeżdżających w kilku miejscach. Mam tu na myśli przy budynku byłej Mieszalni Pasz, 

przy skrzyżowaniu ulicy Hubala oraz w kierunku do ulicy Mazowieckiej. Swego czasu te 

zapadliny były naprawiane przez odpowiednie firmy, ale niestety jakość pozostawia wiele 

do życzenia i jeżeli jest jakaś gwarancja, czy jest jakaś nadzór nad wykonaniem, to 

uważam że powinno to być naprawione powtórnie. Tak jak wspomniałem ruch jest duży na 

tej ulicy. Jest to ulica długa i uczęszczana od pewnego czasu.” 

- Burmistrz poinformował, że w budżecie mówi się ze dwa razy o Średnicy, więc ze 

Starostwa Powiatowego, to będzie chyba raczej Średnica Maćkowięta, bo za przejazdem to 

jest Średnica Maćkowięta. W budżecie ujęta jest droga we wsi. Natomiast jeśli chodzi o 

ulicę Kolejową to my mamy pewne pieniądze, z tym, że pamiętacie Państwo był taki czas 

kiedy instalowano wiatrak w Średnicy i firma, która przewoziła elementy musiała nam 

wpłacić kaucję za zniszczenie tej drogi i ta kaucja leży, z resztą ta firma ma dokonać 

rozliczenia tej kwoty. Tam będą dwa elementy wykonane jak na to pozwolą pieniądze, to 

to co przy krawężnikach jest trzeba to przykryć, no i te ewentualnie następne, bo to się 

dobrze koliduje z tym, bo to jest celem tych pieniędzy. Tam chyba jest 50.000 zł. 

Natomiast jeśli chodzi o ten przepust nieszczęsny, prawdopodobnie to będzie wojna na 

dłuższe lata, bo rzeczywiście wycięliśmy równo, tylko, że mamy jeszcze zimę i jest zbyt 

chyba płytko. Podobny temat mam w Pułaziu, jest zalane równo, a jest przemarzanie i 

wyciąga. Może trzeba tu jakieś zbrojenie założyć. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że rzeczywiście warto spróbować, bo faktycznie tam są 

dwa przepusty przy Panu Kamińskim – czyli ulicy Hubala, i nie wiem czy tam wysadza, 

czy zapada się.  

- Pan Kazimierz Busma poinformował, że „kłaniam się szczególnie do sołtysów, bo prośba 

moja skierowana jest do sołtysów. W pierwszej kolejności chciałbym podziękować ze dwa 

lata temu co była zbiórka na rzecz Pani Agaty. Serdecznie dziękuje w jej imieniu, ten grosz 

nie został zmarnowany, można sprawdzić. Tej Pani mąż zginął w wypadku, a jest pięcioro 

dzieci u niej. My jako stowarzyszenie pomogliśmy zebrać pieniążki. Pieniędzy zebraliśmy 

51.000 zł, za które naprawdę mogła sobie ten dom wyremontować. Serdecznie w jej 

imieniu dziękuję. Druga sprawa to chciałbym powiedzieć, tutaj jest problem alkoholizm, 
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różne niedobre rzeczy się dzieją wśród młodzieży. Ja powiem, chciałem się pochwalić, że 

nasze stowarzyszenie, jako Polskie Stowarzyszenie Patriotów w Solidarności bierze udział, 

mamy pole namiotowe na które przejeżdża młodzież. Ponadto rozpoczęliśmy już prace z 

Panią Kierownik Bogucka, jest taka jedna osoba potrzebująca, gdzie mieszkała w chlewku, 

tam czworo dzieci jest. I ta matka zaczęła płakać, że jej dzieci zabiorą, bo wiadomo, nie 

może rodzina mieszkać w chlewku. I dzięki temu że żeśmy się przyczynili, weszli na zimę 

do własnego domu, ale tam nie ma światła, nie ma łazienki. Dlatego chcemy zebrać dla tej 

rodziny i dla rodziny z Kazachstanu. Mamy takie pozwolenie od Pana Wojewody na 

zbiórkę. Mamy takie przygotowane listy na zbiórkę dla sołtysów. Jeszcze prośba do 

sołtysów i żeby sołtysi u siebie zrobili zbiórkę i tu w gminie będzie jedna osoba, do 

odbioru, wiem, że gmina jest bardzo przychylna w tej sprawie.”  

- Pan Marian Wyszyński poruszył problemy: 

- udostępniania adresów – powinny być udostępniane, 

- potrzeby organizacji spotkań,  

- likwidacji szkoły w Krzyżewie,  

- ucieczki ludności ze wsi, 

- ulicy W. Witosa w Szepietowie - sprawa jest w sądzie.  
 

Ad.19. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVIII Sesję VI kadencji Rady Miejskiej 

w Szepietowie. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołowała       Przewodniczący Rady Miejskiej 

Ewa Bartłomiejczuk                Witold Moczydłowski 


